

C) 遠程控制設定：

- 1) 發送 “0000” 到SIM卡號成功後即關閉該功能;
- 2) 發送 “1111” 即為開啓感應功能。

工作頻率：

850MHZ, 900MHZ, 1800MHZ, 1900MHZ ;

待機時間:

用人體感應時，待機 5-7 天，不用時，待機 15-20 天；

產品規格(product specification)

- A. 產品大小：長*寬*高：4.5*3.0*1.4cm
- B. 靈敏度：5-8m 中心角 90°
- C. 待機電流：小於 0.05 mA
- D. 工作電流：小於 10 mA

PIR MP . ALERT—A9

Function introduction :

- A. When the body is near, it will automatically start the alarm;
- B. The highest sensitivity in the range of 4-5 meters;
- C. Put the alarm cat or paste in a certain height, away from the body within 5 meters within the angular range 120 ° left and right, as long as people or animals, swaying back and forth in a very short time, induction start.
- D. Connectivity can listen to a location within 15 meters of the situation, the sound is very clear.

using methods:

- A) turn on: open the deck lid, insert the SIM card follow the instructions in Figure deck automatically boot.(unsupport the sim of CMDA2000)
- B) number binded: after 15 seconds calling from mobile phone and other communication tools, It will connect automatically. when you hear voice call, the bind succeeds. this operation is very simple.

C) while human body moving back and forth passing the sensor, the product will call the binding number.

Remote-control setting:

- 1) Send "0000" to the SIM card number after a successful turn off this feature;
- 2) Send "1111" is open induction.

Operating frequency:

850MHZ, 900MHZ, 1800MHZ, 1900MHZ;

Standby time:

For body sensing:5-7days not for body sensing:15-20days.

product specification:

- A, product size: 4.50*3.0*1.40 cm
- B, working current: below 10 mA
- C. idle current : below 0.05 mA
- C, sensitivity: 5-8m centerangle 90°

紅外感應報警器 -- A9

功能介紹

- A. 當人體靠近時,會自動啓動報警;
- B. 在 4-5 米範圍內靈敏度最高;
- C. 把報警貓放置或粘貼在一定高處, 相距人體在 5 米內左右角度範圍 120° 以內, 只要人等來回晃動, 在非常短時間內自動啓動報警。

撥打連通后即可聽到所處位置周圍 12 米內的聲音。

使用說明

- A) 開機：打開卡座蓋，將 SIM 卡按照指示圖插進卡座即自動開機（不支持 CDMA 和電信 SIM 卡）。
- B) 號碼設置：用手機等通訊工具撥打連接 15 秒后，機器自行接通聽到通話語音即為綁定，操作非常簡單；